
VAŠKI ODBOR LAZE  
OBČINA DOL PRI LJUBLJANI  
 
 
Zapisnik  
 
2. seje vaškega odbora za območje vasi Laze: 23.11.2023 ob 19 uri pri Hriberniku, Laze 25b.  
Prisotni člani vaškega odbora: Meta Bokal, Tone Končar in Peter Uršič.  
 
Dnevni red:  
1. Formiranje vaškega odbora  
2. Komunalna problematika  
3. So kreiranje življenja v Lazah 
 
 
Ad. 1.)  
Za predsednika vaškega odbora je bil soglasno izvoljen Peter Uršič za podpredsednika Tone 
Končar. 
 
Ad. 2.)  
Člani vaškega odbora smo enotnega mnenja, da bi se z manjšimi vzdrževalnimi deli lahko 
zmanjšal marsikateri večji strošek. Na nekatere komunalne probleme opozarjamo že vrsto let, 
vendar po večini brez velikega efekta. 
Predvsem gre tu za problematiko: 

- Mostu čez reko Savo, je vizualno v vedno slabšem stanju. Rešitev, ki se izvaja z 
omejevanjem oz. prepovedjo vozil nad določeno težo za nas ni sprejemljiva. 

- Omejevanje hitrosti skozi naselje, kje je poteka veliko tranzitnega prometa tudi blizu 
stanovanjskih stavb, naj se omeji z stacionarnimi merilnik hitrosti. V preteklosti je 
občina to zaradi nekaj objestnih voznikov »rešila« z grbinami in s tem kaznovala vse 
udeležence v prometu. To je za vaščane Laz nesprejemljivo. 

- VO Laze je dne: 24.09.2023 podal pobudo za ureditev prometne signalizacije v Lazah 
na SPV Dol pri Ljubljani. Odgovora nismo prejeli. 

- Izgradnja vodovodnega omrežja do konca vasi Laze od gasilskega doma proti Jevnici. 
- »Posodobitev« hišnih številk na smernih tablah, predvsem zaradi intervencij.  

 
Člani VO Laze smo enotnega mnenja, da bomo aktivno pomagali so kreirati življenje v naši 
lepi vasi. Poleg urejanja komunalne problematike v sodelovanju z občino Dol pri Ljubljani, 
bomo veliko časa in energije posvetili našim sovaščanom. 
 
Sestanek smo zaključili ob 20.00 uri. 
 
Zapisal: 
Peter Uršič 


